



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 3:e november 2022 kl. 13:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Jakob Larsson [JL]
Vice ordförande: Anja Tomovic [AT]
Ekonomiansvarig: Casper von Schenck [CVS]
Arbetsmarknadsansvarig: Adam Blomgren [AB]
Utbildningsansvarig: Leonard Bagiu [LB]
Informationsansvarig: Emil Berzelius [EB]

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Jakob Larsson förklarar mötet öppnat kl. 13:35

[JL]

§2. Val av mötessekreterare

Mötet väljer Emil Berzelius till mötessekreterare

[JL]

§3. Val av justeringsperson

Mötet väljer Casper von Schenck till justeringsperson

[JL]

§4. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

[JL]

§5. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen

[JL]

§6. Föregående protokoll (ååmmdd)

Mötet godkänner föregående protokoll (220928)

[EB]

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

Har haft KU4 med tema kultur, har skickat in alkoholtillstånd för ET-raj och asp.period 1, dagligt arbete.

[JL]

b. Vice ordförande

Arrangerat SAK, sett schema för aspningen, hjälp

Mötesordförande (Jakob Larsson)

Sekreterare (Emil Berzelius)

Justeringsperson (Casper von Schenck)



- kommittéerna inför aspningen, NU, möte med Valberedningen. [AT]
- c. *Ekonomiansvarig*
Hanterat vismas "fuling" prishöjningar, dagligt arbete. [CVS]
- d. *SAMO*
SAMO inte närvarande [MS]
- e. *Arbetsmarknadsansvarig*
Arrangerat LinkedIn kväll, ArmU, Mässarrangörsforum, dagligt arbete med harm. [AB]
- f. *Utbildningsansvarig*
Enkät för att samla information från studenters perspektiv på högskole- kontra civilingenjör, börjat jobba för att fler tracks-kurser ska kunna vara valbara kurser på fler program och göra tracks-kurserna mer synliga för studenter överlag. närvarat på flera programråd. [LB]
- g. *Informationsansvarig*
Dagligt arbete, PR, allmänt fix inför sektionmötet och arrangemang, sekreterat. [EB]

Beslutsfrågor

§8. Beslut om nya fanbärare -

Bakgrund/Info till nominering [JL]

Beslut: Mötet godkänner att nominera Lovisa Tholén och Amanda Nyman.

Diskussionsfrågor

§9. Tävlning, tavla till Gasquen

Diskussion kring tävling för gasquen tavla. Målar-kvällar/uthämtning av material ska hållas 24/11, 01/12. Sista anmälningdag 21/11. Styret kommer avgöra ifall kvaliteten är tillfredsställande för att delta i en omröstning på sektionmötet. [JL]
Leonard skriver ihop mail, Emil fixar en poster, gå till klassrum nästa vecka.

§10. Transparens vid inval

Diskussion kring mötet med valberedningen och hur vi tillsammans kan [JL]

Mötesordförande (Jakob Larsson)

Justeringsperson (Casper von Schenck)

Sekreterare (Emil Berzelius)



göra invalsprocessen mer transparent. Framförallt har ett extra tillfälle för asparna lagts till i aspschemat ämnat att ställa frågor till valberedningen, där valberedningen mer eller mindre svarar öppet på frågor kring invalsprocessen.

§11. Datum att bestämma

- Teambuilding del 2: Torsdag 17/11 [JL]
- Möte med Sjö: 17/11
- TSSW 14/11, 17:30-20:00, + anmälda
- WS campusutveckling 9/11, + anmälan
- JämH Suicidutbildning 15/11?

§12. Samarbetsavtal

Mötet går igenom och beslutar att gå vidare med samma avtal med Chalmers studentkårs rekrytering. [AB]

§13. FT

Gallerförråd i nya FT bakom kylarna är på gång och styret väntar på ett exakt datum från Tord. [JL]

Emil mailar Camilla Dimitrakis ang. att få hjälp med städlösningar till sektionslokaler, inväntar svar.

Mötet diskuterar om att sätta ihop en arbetsgrupp för att fixa till städ hörnan i FT, ska fortsättas att diskutera.

Formalia

§14. Övriga frågor

Jakob: Uppdatering högtalare till Bunkern [JL]

Svar: Inget svar än men enligt rykten är det beställt. Vi ska mäta i bunkern för att se hur långa sladdar vi behöver.

Leonard: Zoran (PA för Datateknik) ska omförordnas, har styret några åsikter kring hanteringen?

Svar: Leonard arbetar aktivt med frågan men styret kommer inte lägga sig i processen mer än att ge Leonard input och stöd. [JL]

§15. Nästa möte (221122)

§16. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

Mötesordförande (Jakob Larsson)

Sekreterare (Emil Berzelius)

Justeringsperson (Casper von Schenck)



§17. Mötets avslutande

Jakob förklarar mötet avslutat kl. [16:52]

Mötesordförande (Jakob Larsson)

Sekreterare (Emil Berzelius)

Justeringsperson (Casper von Schenck)